
Flemløse Vandværk 

  

Generalforsamling : Onsdag 23 marts 2022. 19.30 på Flemløse Gl. Kro. 

 

Tilstede : Gunnar Jacobsen, Peter Lindegaard, Ole Vestergård og Henrik Buur fra bestyrelsen, afbud 

fra Michael Rasmussen. 1 andelshaver. Daglig opsynsmand Bo Andersen og værkets 

regnskabsfører Kurt Poulsen og kommende regnskabsfører Signe Pilegård Jacobsen var 

fremmødt. 

 

1. Dirigent. Peter Lindegaard blev valgt. 

 

2. Formandens beretning om året der gik ved Formand Gunnar Jacobsen  

• Første gang i 2 år holdes generalforsamling inden udgangen af marts som forskrevet i 

vedtægterne.   

• Værket kører udmærket og uden større problemer, men max kapacitet er ved at være nået. 

Der er ikke nye forbrugere i udsigt og Biogasanlægget bruger ikke det store, så er ikke 

umiddelbart nødvendigt med udvidelse. 

• Der er etableret ny 110 mm forbindelse til Glamsbjerg vandværk, som sikre nødforsyning  

• BNBO (indvindingsområdet) udviser ingen udfordring og ifølge kommunen skal værket 

ikke foretage sig noget på nuværende tidspunkt. 

• Bo Andersen har solgt hus i Flemløse. Indtil videre fortsætter han som opsynsmand. 

• Ledningsnettet er opdateret med ny ledning og stophaner gennem Dærup, Det har været en 

udfordrende omgang, men holdt sig stort set inden for budget på 1.2 mill. Kr 

• Stophaner er en udfordring mht placering, fremadrettet placeres de i målerbrønd i skel ved 

udskiftning og i forbindelse med fornyelse.  

• Kloakseparering skal færdiggøres og i Flemløse i den forbindelse forventes det at 

ledningsnettet opdateres.  

• Biogassen udvider og dermed Karlemosevej, dette betyder at ledningen kan komme til at 

skulle flyttes for ikke at ligge under vejen. Der er gjort opmærksom på dette overfor 

kommunen og at det ikke bør belaste forbrugerne med eventuelle omkostninger ved 

flytning. 

• Værkets foretrukne samarbejdspartner Henning ”Vand” har snakket om at gå på pension 

men indtil videre ikke gjort alvor af det og vi fortsætter samarbejdet og tager stilling til 

hvad der skal ske når det bliver aktuelt.   

• Værkets fremtid er udfordret af at der skal være folk med kapacitet og tid til at drive 

værket og bestyrelsen. Der kommer stadig flere administrative opgaver og bureaukrati der 

på sigt vil gøre det svært at bevare selvstændigheden, men indtil videre klares opgaverne 

som de kommer.  

 

 

3/4    Gennemgang af årsregnskab 2021 og budget for 2022 til godkendelse.  

Regnskabet blev fremlagt af vor regnskabsfører reg. revisor Kurt Poulsen, som samtidig 

redegjorde for regnskabsprincipperne. 

          Begge dele blev godkendt med uddybende kommentarer.                                                             

                   

5.     Valg af bestyrelse.   

På valg var Ole Vestergård, Michael Rasmussen og Henrik Buur .  

        Genvalgt til bestyrelsen uden modkandidater.           

        Suppleant.  Steen-Ove Teisner blev genvalgt. 

 

6.     Valg af Revisorer. 

Ingemann Jensen og Flemming Nielsen blev genvalgt.  



         Som suppleant blev Steen-Ove Teisner genvalgt. 

 
 

7.     Indkomne forslag.  

Ingen.  

         

8.     Eventuelt. 

  Ny forretningsfører Signe Jacobsen spurgte til vandmålere. 

  Forsinket tillykke med de 80 år i efteråret og tak for indsatsen til Gunnar. 

         

 

Efter generalforsamlingen blev der serveret snitter, øl, vand og kaffe  

 

 

 

23 marts 2022 

 

 Henrik Buur 


